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Skolebestyrelsesreferat 

Vi har ændret i standarddagsordenen. Elevråd, godkendelse af referat er 

rykket ned. Dette skyldes vi starter med en workshop, hvor vi har 

deltagelse af udefrakommende forældre. 

 

1. Workshop om skolevalg ved Morten Roitmann og Nicklas 

Drachmann 

a. Vi vil arbejde med temaet: “Hvorfor vælger forældre i dag, 

folkeskolen til” 

b. Formålet med ovenstående er dobbelt. På den ene side vil vi 

gerne ruste skolen til nye forældres ønsker og behov, men 

samtidigt ønsker vi også at tiltrække vores lokale børn, så 

forældrene vælger os positivt til. 

c. Vi vil blive delt i grupper, som vil blive bedt om at forholde 

sig til en række spørgsmål. Efterfølgende en kort 

opsummering i plenum, hvor hver gruppe præsenterer tre 

centrale pointer. Dette kan være særlige indsatser eller 

fokusområder, vi skal tage med os, i det videre arbejde. 

d. Hele øvelsen varer 1 ½ time. 

e. Tak til eksterne. 

 

Pause og aftensmad. 

 

Dato: 21. august 2024 

Sted: Personalerummet 
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Morten Pejter Roitmann 

 

Camilla Johnbeck 

Demi Erik Pihl Hansen 

Jes Pettersson 

Lotte Elming Nielsen 

Louise Ladegaard Andersen 
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Mette Enel Ugelvig 
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Nicklas Drachmann 
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2. Godkendelse af referat 

a. Sendes ud med indkaldelsen. 

i. Rettelse til referat:  

1. Orientering om parkeringsproblematikken ved 

Gungehusskolen. 

2. Fraværende skal tilføjes. Bertram, Stig og 

Lotte. Tilstede skal tilføjes Camilla Kalborg.  

ii. Morten og Michael laver et kort og revurderet referat, 

der sendes ud til godkendelse. Fremadrettet laves 

der beslutningsreferat. 

3. Elevrådet 

a. Der er udsendt datoer til elever og lærere. 

 

4. Økonomi 

a. Budget 2025 på børne- og ungeområdet. Der skal 

formuleres et høringssvar til kommunen, ved Mette Enel 

Ugelvig. 

i. Der er netop udsendt høringsmateriale med 

direktionens forslag til Budget 2025. Som tidligere år 

er der også lagt op til effektiviseringsforslag, som vil 

ramme børne- og ungeområdet. Gungehusskolens 

skolebestyrelse er høringsberettiget og der er derfor 

behov for, at bestyrelsen drøfter de enkelte forslag 

igennem og aftaler, hvilke forslag der giver anledning 

til, at bestyrelsen skal komme med et høringssvar. 

(bilag fremsendt med dagsordenen). 

b. Bekymringer ang. rammebesparelser drøftes. 

Skolebestyrelsen laver et høringssvar.  

i. Punkter der skal indgå i høringssvaret: 

1. Generelle rammebesparelser. 

2. Salg af Svejbæk samt afskaffelse af midler til 

lejrskoletur i 8.-9. klasse. 

3. Stigende betaling til SFO. 

 
5. Meddelelser 

a. Formand: 

i. Skolebestyrelsesformand skal til fælles møde med 

andre bestyrelses-forpersoner i næste uge. Drøftelse 

af budget. 

b. SKOK: 

i. Ingen meddelelser. 

c. Medarbejder 

i. God opstart med glade skolebørn. Der afholdes 

forældremøder pt.  

ii. Nye børn og nye forældre har haft en god første 

skoledag. Der har været talt om skolebestyrelsen og 

det arbejde bestyrelsen laver på skolen. 

d. SFO og Klub 
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i. Overgangen fra SFO til klub er blevet styrket som 

indsatsområde i dette skoleår. 

e. Ledelsen: 

i. Forespørgsel om omklædning til Idræt. Der 

debatteres ikke bad. Bestyrelsen mener der skal 

klædes om inden idræt. 

ii. Lukket punkt. 

iii. Info ang. opsigelse fra E-klasse leder. 

iv. Tilføjelse af 1,7 mio. til at dække en del af 

underskuddet. Pt. et underskud på 2 mio. Der 

arbejdes på en økonomisk 5 års plan.  

v. Medarbejderopsigelse - jobopslag til ansættelse 1/11. 

 

6. Eventuelt 

a. Henvendelse til forældre ang. hensyn til 

handicappladser/skolebus.  

b. Der arbejdes på en parkeringsplan for medarbejdere, samt 

forældrekørsel til afhentning af elever. Når der er en 

handleplan klar, skriver skoleleder ud til forældre og 

medarbejdere. 


